

للمعارض والمؤتمرات
EXHIBITIONS & CONFERENCES

RAWASY

رواسي العالمية
RAWASY INTERNATIONAL

RAWASY

شركة رواسي العالمية لتنظيم المعارض والمؤتمرات وحلول التسويق

RAWASY INTERNATIONAL COMPANY FOR EXHIBITIONS & CONFERENCES AND MARKETING SOLUTIONS

PIONEERS OF INNOVATION & CREATIVITY

WHO WE ARE

Rawasy International is a leading company in organizing exhibitions and conferences in the Kingdom of Saudi Arabia. Established in [2015].

We have earned an excellent reputation for providing exceptional organizational services that meet client needs with the highest levels of quality.

At Rawasy International, we **operate** across all regions of the beloved Kingdom and offer our services in all sectors .

We **specialize** in designing and executing a wide range of entertainment, commercial, and cultural events that meet our client's needs and achieve their objectives using the best modern and innovative technological methods.

من نحن

رواسي العالمية هي شركة رائدة في مجال تنظيم المعارض والمؤتمرات في المملكة العربية السعودية تأسست في عام 2015م.

اكتسبنا سمعة ممتازة في تقديم خدمات تنظيمية متميزة تلبي احتياجات العملاء بأعلى مستويات الجودة.

انطلقنا في رواسي العالمية في كافة مناطق المملكة العزيزة ونقدم خدماتنا في كل القطاعات.

نعمل على تصميم وتنفيذ كافة الفعاليات الترفيهية والتجارية والثقافية التي تلبي احتياجات عملائنا وتحقيق أهدافهم بأفضل الوسائل التقنية الحديثة والمبتكرة.

RAWASY

شركة رواسي العالمية لتنظيم المعارض والمؤتمرات وحلول التسويق

RAWASY INTERNATIONAL COMPANY FOR EXHIBITIONS & CONFERENCES AND MARKETING SOLUTIONS

PIONEERS OF INNOVATION & CREATIVITY

Vision Our:

We aspire to be the first choice in the field of event, exhibition, and conference organizing across the Kingdom, by providing innovative solutions and unforgettable experiences that inspire and contribute to the development of the industry.



رؤيتنا:

نطمح إلى أن نكون الخيار الأول في مجال تنظيم الفعاليات والمعارض والمؤتمرات على مستوى المملكة، من خلال تقديم حلول مبتكرة وتجارب لا تُنسى تلهم وتساهم في تطوير الصناعة.

RAWASY

شركة رواسي العالمية لتنظيم المعارض والمؤتمرات وحلول التسويق

RAWASY INTERNATIONAL COMPANY FOR EXHIBITIONS & CONFERENCES AND MARKETING SOLUTIONS

PIONEERS OF INNOVATION & CREATIVITY

Our mission:

We are committed to providing high-quality organizational services that meet and exceed our clients' expectations, through a professional and specialized team that strives to achieve the best results in every event we organize.



رسالتنا:

نلتزم بتقديم خدمات تنظيمية عالية الجودة تلي توقعات عملائنا وتفوقها، من خلال فريق محترف ومتخصص يسعى لتحقيق أفضل النتائج في كل فعالية نقوم بتنظيمها.

RAWASY

شركة رواسي العالمية لتنظيم المعارض والمؤتمرات وحلول التسويق

RAWASY INTERNATIONAL COMPANY FOR EXHIBITIONS & CONFERENCES AND MARKETING SOLUTIONS

PIONEERS OF INNOVATION & CREATIVITY

Our Values:

- **Professionalism:** We work hard and with perfection to provide high-quality services.
- **Innovation:** We strive to provide innovative ideas and solutions that meet the aspirations of our customers.
- **Transparency:** We are committed to transparency and honesty in all our dealings.
- **Commitment:** We are committed to achieving the vision and mission through our services.



قيمنا:

- **الاحترافية:** نعمل بكل جهد وإتقان لضمان تقديم خدمات بجودة عالية.
- **الابتكار:** نسعى لتقديم أفكار وحلول مبتكرة تلي تطلعات عملائنا.
- **الشفافية:** نلتزم بالتعامل بشفافية ومصداقية في جميع تعاملاتنا.
- **الالتزام:** نحن ملتزمون بتحقيق الرؤية والرسالة من خلال خدماتنا.

RAWASY

شركة رواسي العالمية لتنظيم المعارض والمؤتمرات وحلول التسويق

RAWASY INTERNATIONAL COMPANY FOR EXHIBITIONS & CONFERENCES AND MARKETING SOLUTIONS

PIONEERS OF INNOVATION & CREATIVITY

خدماتنا:

RAWASY

شركة رواسي العالمية لتنظيم المعارض والمؤتمرات وحلول التسويق

RAWASY INTERNATIONAL COMPANY FOR EXHIBITIONS & CONFERENCES AND MARKETING SOLUTIONS

PIONEERS OF INNOVATION & CREATIVITY





خدماتنا:

تقدم شركتنا مجموعة متكاملة من الخدمات في مجال تنظيم المعارض والمؤتمرات، بما في ذلك:

• تخطيط وتنظيم الفعاليات

نؤمن في رواسي العالمية بأن الحدث الناجح بدايته التخطيط الجيد، إن تنظيم حدث بجودة عالية يتطلب قدرًا كبيرًا من الطموح والإيمان بما تقدمه فمن المهم وضع الأساس الصحيح لحدث ناجح، لذلك نحن نفكر بشكل مختلف... ونخطط ونبدع بأساليب مختلفة... وعميلنا أيضاً مختلف... ذلك لأننا مختلفون.

Our services:

Our company provides a full range of services in the field of organizing exhibitions and conferences, including:

• Planning and organizing events

At Rawasy International, we believe that a successful event starts with good planning. Organizing a high-quality event requires a great deal of ambition and belief in what you offer. It's important to lay the right foundation for a successful event. So we think differently... plan, and create in different ways... and our clients are also different... because we are different.





خدماتنا:

• تصميم وتجهيز الأجنحة والمعارض

تمتلك رواسي العالمية فريق مدرب ومحترف يقدم خدمة حلول متكاملة لتصميم وبناء الأجنحة والبوئات، لا نسعى لشد الانتباه فقط بل نسعى لتخليد ذكرى تظل في الوجدان، نلتزم في رواسي العالمية للمعارض والمؤتمرات بأفضل الخيارات والحلول التي تخلق معها روح الإبداع التي تميزنا عن غيرنا.

Our services:

• Designing and equipping pavillions and exhibitions

Rawasy International, has a trained and professional team that provides integrated solutions for designing and building pavillions and booths. We don't only seek to attract attention; but we seek immortalize a memory that remains in the conscience. At Rawasy International for Exhibitions and Conferences, we are committed to the best options and solutions that create the spirit of creativity, that distinguishes us from others.





خدماتنا:

• توريد وتجهيز أنظمة الإضاءة والصوتيات والشاشات

لدينا في رواسي العالمية الخبرة الكاملة في تجهيز وتنفيذ وتركيب أنظمة وأجهزة الإضاءة والصوتيات والشاشات الاحترافية على أيدي فريق تقني متخصص في المجال يمتلك خبرة علمية وعملية طويلة تؤهله للعمل في مشاريع كبيرة ومتنوعة.

Our services:

• Supplying and equipping lighting, sound systems, and screens

At Rawasy International, we have full experience in equipping, implementing, and installing lighting , audio and screens systems and devices by a specialized technical team in the filed that has long scientific and paractical experience that qualifiles it to work on large and diverse projects.





خدماتنا:

• خدمات التصوير والإنتاج الفني

نقدم في رواسي العالمية خدمات الإنتاج الفني والتصوير الاحترافي، ولدينا فريق عمل مجهز بكافة المعدات التقنية بجودة عالية يشمل خدمات تصوير بالفيديو والتصوير الفوتوغرافي الاحترافي بأعلى المواصفات الفنية للحفلات والاجتماعات والمؤتمرات والفعاليات بأحدث الكاميرات العالمية.

Our services:

• Photography and technical production services

At Rawasy International, we provide production and professional photography services. we have a team equipped with all technical equipment of high quality, including video and professional photography services highest technical specifications to parties ,meeting ,conferences and events with latest international camera.





خدماتنا:

• إدارة الضيوف وتنسيق البروتوكولات

تتميز رواسي العالمية بتقديم خدمات البروتوكولات وتشمل مجموعة من الإجراءات والممارسات التي تضمن تنظيم وتنفيذ الفعاليات الرسمية بطريقة سلسلة ومحترفة، تشتمل على التنسيق مع الأطراف المعنية، والتخطيط والتنظيم، والإدارة في يوم الفعالية، والتواصل، والالتزام بالبروتوكولات الرسمية.

Our services:

• Guest management and protocol coordination

Rawasy International, is distinguished by providing protocol services, that include a set of procedures and practices that ensure the organization and implementation of official events in a smooth and professional manner including coordination with concerned, planning and organization, management on the day of the event communication, and adherence to official protocols.





خدماتنا:

• إدارة الأحداث والمناسبات

نعمل في رواس العالمية على توجيه وتخطيط وتنظيم وتنسيق ورقابة وصنع قرار باستخدام الموارد المالية والبشرية والمعلوماتية بكفاءة وفعالية، في مكان وزمان محدد لتحقيق هدف نجاح المشروع بأفضل صورة ممكنة والوصول إلى رضا عملائنا.

Our services:

• Event and occasion management

At Rawasy International, work to direct, plan, organize, coordinate, control and make decisions using financial, human, and informational resources efficiently and effectively. in a specific place and time the goal of project success in the best possible way and reach the satisfaction of our customers.





خدماتنا:

• إدارة العلاقات العامة والتسويق

تركز العلاقات العامة في شركة رواسي العالمية على إدارة سمعة المؤسسة وبناء علاقات إيجابية مع مختلف أصحاب العلاقة، بما في ذلك الجمهور، ووسائل الإعلام، والمستثمرين، ويهدف التسويق إلى توليد إيرادات والترويج للمنتجات أو الخدمات عن طريق استهداف فئات عملاء محددة.

Our services:

• Public relations and marketing management

Relations at Rawasy International, focus on managing the organization's reputation and building positive relationships with various stakeholders, including the public, media, and investors. Marketing aims to generate revenue and promote products or services by targeting specific customer segments.





خدماتنا:

• خدمات الدعم الفني والتقني

نفخر في رواسي العالمية بتقديم خدمات دعم فني استثنائية تلبى احتياجات العملاء على مدار الساعة وطوال أيام الأسبوع. يتميز فريقنا بالاحترافية والخبرة الواسعة في مجال الدعم الفني والتقني نظراً لتجاربه المتنوعة في المجال.

Our services:

• Technical and technical support services

At Rawasy International, we are proud to provide exceptional technical support services that meet the needs of our customers 24 hours a day, 7 days a week. Our team is distinguished by its professionalism and extensive experience in the field of technical and technical support due to its experience in the field.





خدماتنا:

• خدمات الضيافة

في شركة رواسي العالمية نفسر الضيافة على أنها الفن الجميل لإعطاء الآخرين الشعور بالاهتمام والترحيب، يتضمن مفهوم الضيافة مجموعة من القيم والمبادئ مثل اللطف والمرونة والاحترام، تهدف الضيافة إلى خلق بيئة مريحة للضيوف سواء في المؤتمرات والفعاليات أو أماكن التجمعات الرسمية.

Our services:

• Hospitality services

We At Rawasy International Company, we interpret hospitality as the beautiful art of making others feel cared and welcomed. The concept of hospitality includes a set of values and principles such as kindness, flexibility, and respect. hospitality aims to create a comfortable environment for guests, whether at conferences, events, or formal gathering spaces.





خدماتنا:

• خدمات الدعم الإعلامي والإعلاني

لدينا قسم خاص في رواسي العالمية للتسويق وحلول الإتصال والعلاقات العامة يضم فريق عمل مدرب على أحدث التقنيات للدعم الإعلاني والإعلامي يتميز بخبرته الطويلة في تقديم خدمات التسويق الإعلاني على كافة وسائل الإعلان المرئية والمسموعة والمقروعة.

Our services:

• Media and advertising support services

We have a special department at Rawasy International for marketing, communication solutions, and public relations, that includes a team trained in the latest technologies for advertising and media support, distinguished by its long experience in providing advertising marketing services on all visual, audio, and print advertising media.





RAWASY

شركة رواسي العالمية لتنظيم المعارض والمؤتمرات وحلول التسويق

RAWASY INTERNATIONAL COMPANY FOR EXHIBITIONS & CONFERENCES AND MARKETING SOLUTIONS

PIONEERS OF INNOVATION & CREATIVITY



تواصل معنا

شركة رواسي العالمية لتنظيم المعارض والمؤتمرات و حلول التسويق

RAWASY INTERNATIONAL COMPANY FOR EXHIBITIONS & CONFERENCES AND MARKETING SOLUTIONS

PIONEERS OF INNOVATION & CREATIVITY

contact us

920002945

966583467911

info@rawasyint.com

www.rawasyint.com

Riyadh, Al-Ulaya Street, Al-Babtain Commercial Complex , Entrance No. 1, Back , First Floor , Office No. 102

